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Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na 
svoji 24. redni seji, dne 26. 10. 2022, sprejme Sklep o potrditvi sklepov 23. redne 
seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak z dne 23. 6. 2022, kot je predlagan. 
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Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak (Uradno 
glasilo slovenskih občin, št. 46/2016), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 24. 
redni seji, dne 26. 10. 2022, sprejme  

 

ZAPISNIK 

23. redne seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak, 

ki je bila 23. 6. 2022, ob 17.00 uri, v avli Vlada Tušaka v Domu kulture v 
Cerkvenjaku.  

  
 

Prisotni:  

1. ČLANI OBČINSKEGA SVETA 

Irena Kozar, mag. Mirko Žmavc, Denis Ploj, Franc Zorko, Simona Firbas, Andrej 
Kocbek, Primož Čuček, Franc Fekonja. 

2.   ŽUPAN IN OBČINSKA UPRAVA 

Marjan Žmavc – župan,  mag. Vito Kraner – direktor OU, Simona Kramberger – OU, 
Marko Kocbek – OU, Metka Lah Simonič – OU, Valerija Toš – OU.  

 
     3.   OSTALI PRISOTNI 

Franc Bratkovič – član Komisije za proračun in dopisnik Zrnja. 

 

ODSOTNI:  

/ 

 

Ad 1)  Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda.    

Župan Marjan Žmavc je uvodoma pozdravil vse prisotne in ugotovil, da je Občinski 
svet sklepčen, saj je prisotnih 6 članov Občinskega sveta.  
 
Župan Marjan Žmavc je predstavil predlog dnevnega reda. Člani Občinskega sveta 
niso podali pripomb na predlagani dnevni red. 
 
 
 



 

Člani Občinskega sveta so sprejeli 

SKLEP ŠT. 176 

1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda. 
2. Potrditev sklepov 22. redne seje Občinskega sveta. 
3. Odlok o rebalansu proračuna Občine Cerkvenjak za leto 2022. 
4. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Skupne 

občinske uprave Maribor. 
5. Sklep o sprejemu Elaborata za oblikovanje cen izvajanja storitev obveznih 

občinskih gospodarskih javnih služb oskrbe s pitno vodo Mariborskega 
vodovoda d. d., na območju Občine Cerkvenjak.  

6. Pobude in vprašanja svetnikov. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček NE   

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj NE   

Za predlagani sklep je glasovalo 6 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ob 17.06 se seje udeleži član Občinskega sveta, g. Primož Čuček. 

 

Ad 2) Potrditev sklepov 22. redne seje Občinskega sveta. 

Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik 22. redne seje Občinskega 
sveta. 

Člani Občinskega sveta so sprejeli 

SKLEP ŠT. 177 

Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, 
na svoji 23. redni seji, dne 23. 6. 2022, sprejme Sklep o potrditvi sklepov 22. 



 

redne seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak z dne 1. 6. 2022, kot je 
predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj NE   

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 
Ad 3) Odlok o rebalansu proračuna Občine Cerkvenjak za leto 2022. 
 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo ge. Simoni Kramberger in članu Komisije za 
proračun, g. Francu Bratkoviču. 
 
Ga. Simona Kramberger je pojasnila razloge za predlagane spremembe v rebalansu 
proračuna za leto 2022. Predstavila je spremembe na prihodkovni in odhodkovni strani 
in pojasnila, da je rebalans potreben predvsem zaradi novo uvrščenih investicij, pri 
katerih se sočasno v sodelovanju s Telekomom Slovenije d. d., gradi tudi kabelska 
kanalizacija za položitev optičnega omrežja. Zaradi navedenega se predlaga tudi 
prenos realizacije nekaterih investicij v leto 2023, predvideva pa se tudi večji prihodek 
proračuna, zaradi komunalnega prispevka za večstanovanjski objekt.  
Obrazložitev je bila podrobno podana tudi s pomočjo Powerpoint predstavitve, vse 
spremembe pa so predstavljene tudi v obrazložitvi, v gradivu. 
 
Župan Marjan Žmavc je pojasnil, da se investicije kjer se sočasno izvaja položitev 
kabelske kanalizacije izvajajo in se jih nekaj že zaključuje. Trenutno je v občini 
izvedenih že okrog 150 priključkov na optično omrežje. Cilj občine je, da se občanom 
skupaj s Telekomom Slovenije d. d., zagotovi čim več priključkov na optično omrežje. 
Telekom Slovenije se pozitivno odziva na sočasno gradnjo primarnega voda optičnega 
omrežja in bodo v nadaljevanju izvajali tudi individualne priključke. Zaradi tega se 
predlaga prestavitev modernizacije cest (Kunova in Zibote) v naslednje leto 2023. 
Pojasnil je tudi, da je občina iz razpisa Fundacije za šport, za projekt izgradnje igrišča 
na mivki na ŠRC, prejela odobritev sredstev v manjši višini od načrtovane, zato se 
predlaga, da se investicija prestavi v naslednje leto, ko se bomo ponovno prijavili na 
razpis Fundacije za šport. Pove tudi, da je ČDIJ Cerkvenjak poslalo prošnjo za 
sofinancerska sredstva, s čim so svetniki že bili obveščeni na prejšnji seji. Naknadno 
so poslali tudi dva predračuna za izvedbo del, v skupni višini preko 4.000,00 €. Glede 



 

na predložene predračune, ki smo jih prejeli po datumu, ko je gradivo za 23. redno 
sejo OS že bilo pripravljeno, predlaga članom Občinskega sveta, da o višini 
sofinanciranja investicije odločijo na današnji seji. 
 
G. Franc Bratkovič, kot član Komisije za proračun je povedal, da je Komisija za 
proračun predlagani Odlok o rebalansu proračuna Občine Cerkvenjak za leto 2022 
pregledala in se s predlaganim rebalansom strinja ter ga predlaga Občinskemu svetu v 
nadaljnjo obravnavo. 
 
 
Razprava: 
 
V razpravi so sodelovali: Irena Kozar, Simona Firbas, Franc Fekonja, Franc Zorko, 
Andrej Kocbek, mag. Mirko Žmavc, Primož Čuček in Denis Ploj. 
 
Ga. Simona Firbas prosi, da se ji v pregled pošljejo prejete ponudbe za izgradnjo 
igrišča na mivki, saj ocenjuje, da so ponudbe precenjene.  
 
Mag. Vito Kraner je pojasnil razlog za povečanje sredstev za izgradnjo komunalne 
opreme v naselju (Cerkvenjak - Govedič). Sredstva so prvotno bila načrtovana na 
osnovi ocene in za ožjo cesto. Zaradi najave gradnje dveh stanovanjskih blokov na 
tem območju s strani zasebnega investitorja in po prejemu projektne dokumentacije, 
se predlaga dvopasovna cesta s pločnikom in prehodom za pešce. Ulica se bo 
razširila do dveh stanovanjskih blokov, ki se bosta gradila v izvedbi podjetja Juven 
d.o.o., zato se v prvi fazi, do zaključka gradnje blokov vozišče ne bo asfaltiralo. 
Poudaril je tudi, da so se cene gradbenih del v primerjavi z lanskim letom povišale za 
30-40%, kar tudi bistveno vpliva na povečanje sredstev v proračunu. 
 
G. Andrej Kocbek prosi, da se članom Občinskega sveta pošlje gradivo v zvezi s 
projektom »Destinacija Štajerska». 
 
Župan Marjan Žmavc je glede uvrstitve nove postavke v proračun – »Destinacija 
Štajerska» pojasnil, da projekt vodi RRA Podravje, namen pa je promocija skupne 
blagovne znamke in turizma ter ponudnikov v občinah, vključenih v projekt. V projekt je 
vključenih 42 občin ter ponudniki na območju teh občin, ki bodo tudi prispevali 
sofinancerski delež. Projekt bo sofinanciran tudi s sredstvi EU. 
 
 
Ob 18.22 se seje udeleži član Občinskega sveta, g. Denis Ploj. 
 
 
Člani Občinskega sveta so bili v razpravi enotni, da se prošnji za finančno pomoč 
Čebelarskega društva Ivan Jurančič Cerkvenjak ugodi in se v proračunu nameni še 
dodatnih 3.100,00 EUR, saj so člani društva v preteklih letih že vložili veliko 
prostovoljnih ur dela in lastnih sredstev za obnovo čebelarskega doma v Čagoni. 
 
Člani Občinskega sveta so enotnega mnenja, da se ČDIJ Cerkvenjak nameni še 
dodatnih 3.100,00 EUR. Sredstva se zagotovijo iz postavke 411921 - Plačilo 
razlike med ceno programov v vrtcih in plačili staršev.  
 



 

 
Po razpravi so člani Občinskega sveta sprejeli 

SKLEP ŠT. 178 

Na podlagi 40. člena Zakona o javnih financah-ZJF, (Ur. l. RS, št. 11/11-UBP4, 
14/13-popr., 101/13, 55/15 – ZFisP, 96/15 – ZIPRS1617, 13/18 in 195/20), 29. člena 
Zakona o lokalni samoupravi-ZLS (Ur. l. RS, št. 94/07-UPB2, 76/08, 79/09, 51/10, 
40/12-ZUJF, 14/15 – ZUUJFO in  11/18 – ZSPDSLS-1, 30/18, 61/20 – ZIUZEOP-A in 
80/20 – ZIUOOPE), 63. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo 
slovenskih občin št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 23. redni 
seji, dne 23. 6. 2022, sprejme Odlok o rebalansu proračuna Občine Cerkvenjak 
za leto 2022, s predlagano spremembo sofinanciranja ČDIJ Cerkvenjak, v višini 
dodatnih 3.100,00 EUR. Sredstva se zagotovijo iz postavke 411921 - Plačilo 
razlike med ceno programov v vrtcih in plačili staršev. 
 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 
Ad 4) Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Skupne 
občinske uprave Maribor. 
 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo mag. Vitu Kranerju. 
 
Mag. Vito Kraner je pojasnil, da se v Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
ustanovitvi Skupne občinske uprave Maribor, združujeta dve službi Skupne občinske 
uprave, kot je zapisano v gradivu. 
 
  
Razprava: 
  
Razprave pri tej točki ni bilo. 
 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2013-01-3677
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-2277
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-3772
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-0505
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2018-01-0457
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2018-01-1356
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2020-01-0901
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2020-01-1195


 

Člani Občinskega sveta so sprejeli naslednji 

SKLEP ŠT. 179 

Na podlagi 15. člena Statuta Občinskega sveta Občine Cerkvenjak (Uradno 
glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 
23. redni seji, dne 23. 6. 2022, sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o ustanovitvi Skupne občinske uprave Maribor, v vsebini, kot je 
predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 
Ad 5) Sklep o sprejemu Elaborata za oblikovanje cen izvajanja storitev obveznih 
občinskih gospodarskih javnih služb oskrbe s pitno vodo Mariborskega 
vodovoda d.d., na območju Občine Cerkvenjak.  
 

Župan Marjan Žmavc je predal besedo mag. Vitu Kranerju. 

Mag. Vito Kraner je pojasnil predlagani predlog podražitve in predhodno 
korespondenco med Mariborskim vodovodom d. d. in občinami. Pojasnil je, da gre za 
enotno ceno vodarine vseh občin UE Lenart, ki jo predlagajo občine. V ceni je 
predlagana podražitev s strani Mariborskega vodovoda le delno upoštevana, zato je v 
potrditev predlagana bistvena nižja cena, kot jo je predlagal Mariborski vodovod. 
Povišanje cene je predlagano zaradi bistveno povišanih stroškov poslovanja podjetja 
Mariborski vodovod d. d. . Pove, da je OS Občine Lenart predlagani sklep podražitve 
že sprejel, sledile bodo ostale občine na območju UE Lenart.  

Župan Marjan Žmavc je poudaril, da bo v primeru, če Občinski svet predlagane 
podražitve ne potrdi, strošek podražitve prešel na proračun občine. 

 
 
 



 

Razprava: 
 
V razpravi so sodelovali: Andrej Kocbek, Primož Čuček, Denis Ploj, Irena Kozar in 
Franc Zorko. 
 
 
Po razpravi so člani Občinskega sveta sprejeli 

SKLEP ŠT. 180 

Na podlagi 5. člena Uredbe o metodologiji za oblikovanje cen storitev obveznih 
občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja (Uradni list RS, št. 87/2012, 
109/2012) in 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih 
občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak na svoji 23. redni seji, dne 23. 
6. 2022, sprejme Sklep o sprejemu Elaborata za oblikovanje cen izvajanja 
storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb oskrbe s pitno vodo 
Mariborskega vodovoda d.d., na območju Občine Cerkvenjak, v vsebini kot je 
predlagan. 
 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA  X 

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 1 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 6) Pobude in vprašanja svetnikov. 
 

Ga. Irena Kozar  

- Vpraša kako daleč je izgradnja vodovoda v Grabonoškem Vrhu. 

Župan Marjan Žmavc je pojasnil, da imajo v sosednji Občini Sv. Jurij ob Ščavnici 
težave z lastnikom zemljišča, ki ne dovoli poseganja na njegovo zemljišče. V pogovoru 
z županom sosednje Občine Sv. Jurij ob Ščavnici, g. Antonom Slano, je bilo z njegove 
strani  zagotovljeno, da bi do jeseni zadeva lahko bila urejena. 



 

- Poda pobudo za postavitev svetilke javne razsvetljave v Grabonoškem Vrhu - v 
križišču pri ge. Bezjak, kjer avtobus pobira in odlaga otroke.  

- Vpraša ali bo v letošnjem letu realizirana postavitev svetilke javne razsvetljave v 
Cogetincih – pri Zavšeku. 

Župan Marjan Žmavc pojasni, da imamo v proračunu za leto 2022 zagotovljenih 
10.000,00 EUR za nakup svetilk. Koliko svetilk bomo lahko kupili za ta denar, pa bo 
odvisno od cen svetilk na trgu oz. pridobljenih ponudb. 

- Zastavi vprašanje, kako daleč je izgradnja vodovoda v naseljih Cenkova – Cogetinci 
in kako je z izgradnjo optičnega omrežja v Cogetincih, na odseku (Koren – Zemljič – 
Žerdin). 

G. Marko Kocbek je pojasnil, da je projekt izgradnje vodovoda na tem delu zaključen.  

Župan Marjan Žmavc je dodal, da bo optika na odseku (Koren – Zemljič – Žerdin) 
izvedena v naslednji fazi, kar pa je odvisno od Telekoma Slovenije.  

- Vpraša ali je svetilka javne razsvetljave na Cenkovi (na ovinku) že popravljena? 

G. Marko Kocbek je pojasnil, da je svetilka popravljena. 

- Vpraša kdaj se bo pričelo asfaltiranje ceste Kocmut ter asfaltiranje ceste v novem 
naselju Cogetinci in kdaj bo urejen prehod za pešce? 

Mag. Vito Kraner je povedal, da se bo asfaltiranje ceste Kocmut izvedlo meseca julija. 
Asfaltiranje ceste in ureditev prehoda za pešce v novem naselju Cogetinci, pa bo 
predvidoma zaključeno do konca leta. 

- Opozori, da je v Grabonoškem Vrhu in pri Klajnošek Francu potrebno čiščenje jarkov 
in položitev kanalet v Komarnici. 

G. Marko Kocbek je odgovoril, da bomo čiščenje jarkov uredili in proučili potrebo po 
položitvi kanalet. 

 

G. Franc Fekonja  

- Opozori na polne in zamašene jarke ob cesti na relaciji Čagona – Drbetinci, ki so na 
območju Občine Sv. Andraž. 

- V imenu ČDIJ Cerkvenjak, se zahvali Občinskemu svetu, županu in občinski upravi, 
za odobreno finančno pomoč. 

 

G. Franc Zorko 

- Vpraša, kdaj bo na pešpoti v Brengovi urejena javna razsvetljava. 



 

Ga. Simona Kramberger je povedala, da je v proračunu – v NRP, planirana izvedba 
javne razsvetljave na pešpoti v Brengovi, v naslednjem letu. 

- Opozori, da se v Brengovi - v POC, nedovoljeno kurijo smeti. 
-   Zastavi vprašanje, kako daleč je z odstranitvijo ograje v Čagoni, ki jo je postavil g. 

Grager. 

G. Marko Kocbek je povedal, da g. Grager kljub zagotovilom, ograje še ni odstranil. 

 

Mag. Mirko Žmavc  

– Vpraša ali je razpis za sofinanciranje izgradnje MKČN odprt. 

G. Marko Kocbek je pojasnil, da je razpis odprt in da smo prejeli že dve vlogi. Zadnji 
rok za oddajo vlog je v septembru. 

 

G. Denis Ploj   

- Se zahvali g. Marku Kocbeku za dobro sodelovanje v času asfaltiranja ceste v 
Smolincih. 

- Poda predlog, da bi šolski avtobus vozil v obratni smeri, zaradi postajališča.  
- Vpraša ali je glede dopisa, ki je bil poslan s strani Elektra Maribor d. d., prišla 

kakšna informacija na občino, o pričetku del.  

G. Marko Kocbek je odgovoril, da na občino nismo dobili nobene informacije s strani 
Elektra Maribor d. d., možnost smeri vožnje avtobusa pa bomo proučili. 

-    Pove, da je g. Miroslav Čuček podal predlog za preplastitev ceste v Župetincih. 
-  Predlaga, da se kmete opozori na pravilno oranje njiv in posledično čiščenje  

vodotokov. 
-   Vpraša ali je Telekom Slovenije d. d. že postavil anteno na občinsko stavbo. 

Župan Marjan Žmavc je pojasnil, da antena še ni nameščena.  

 

G. Andrej Kocbek  

- Pohvali vse sodelujoče pri organizaciji in izvedbi povorke ter celotnega občinskega 
praznika. Predlaga, da se naslednje leto društva, ki so sodelovala, ustrezno nagradi 
preko razpisa. Pohvali izvedbo pogostitve, ki je bila pred gasilskim domom in 
predlaga, da se teren v prihodnje utrdi ter kupi šotor oz. paviljon, ki bi ga koristili za 
ta namen. 



 

Župan Marjan Žmavc se je zahvalil vsem, ki so sodelovali pri organizaciji občinskega 
praznika in družabnega srečanja oz. pogostitve ter pri izvedbi vseh prireditev v času 
praznovanja 24. občinskega praznika. 

 

G. Primož Čuček  

- Poda predlog, da bi v dogovoru z lastniki zemljišča - PGD Cerkvenjak, prostor pred 
gasilskimi domom opremili z dodatno infrastrukturo za izvedbo prireditev na 
prostem. 

 

 

Seja je bila zaključena ob 19.45 uri. 

 

Zapisala:                  Župan Občine Cerkvenjak: 

Valerija Toš, dipl. posl. adm.                             Marjan ŽMAVC 


